
 

 

Styrelseprotokoll nr 4 IK Cyrus 
Styrelsemöte 2022-11-22 kl 17.15 – 20.00 Kansliet 

Närvarande:  ordförande  Mats Berggren 

 Sekreterare  Ingalill Hafström 

 Kassör  Carl-Johan Timén 

 Spelar o ledarvård Maria Thorsell   

 Tävling o Cuper Annelie Kempe 

 Junior/senior  Mikael Sundelius 

 Damer  Moa Bengtsson 

 Damer   Matilda Gunnarsson 

  Media/profil   Stefan Carlsson 

  

Förhinder:  Sponsring  Lena Sumedrea 

 Ungdom  Sajma Komarica Rylander  var med en kort stund 

   Tore Wilhelmsson 

  

§ 19 Inledning  
 Ordförande inleder mötet enligt styrelsens nya organisation, med fokus på 

 rapportering från ansvarsområden. Detta möte är ett kombinerat styrelsemöte och 

 ledarträff om Hallbybollen. 

    

§ 20 Rapporter och Information från ansvarsområdena  

 20:1 AU – Bowling – Stugan 
 Möte med AU och Valberedningen genomfört den 8 november 

 20:2 Ekonomi 
 a) ekonomisk rapport denna gång från kassör.  

  Mer utgifter än vanligt, p.g.a. av fler lag, resor och domare. Nya intäkter 

  på gång in. Ligger minus i relation till budget just nu. 

.   

 b) Försäljning av Bambusa strumpor.  

  Bambusa försäljning har gått bra. Tänka över om korta o långa strumpor 

  inför vintern. Utvärdering kommer att ske. 

 



 c) Förverkliga idén om Kampanjstöd – Formulera om texten, lägga ut igen 

  framåt våren. 

   

 20:3  Sponsring 
  Inget nytt denna gång. 

  

 20:4 Marknad och Profil 
  Inget nytt denna gång. 

 20:5 Damer 

  Vunnit lite matcher ena laget går bättre än det andra, några tappade 

  spelare, även juniorer som är med. Ny målvakt är eventuellt på gång in. 

 

 20:6 Herrar 
  Många på träning, även vunnit lite matcher. Fungerar även med 

  ledarstaben även om det inte är helt stabilt. Nytt grepp HB och Cyrus 

  ska träna ihop. 

 

 20:7 Juniorer  
 a) Har varit långt uppehåll inga matcher i ena serien. Elit är större 

  utmaning. Jobbar hårt med div 4 laget och det fungerar bra att plocka 

  upp unga spelare.  

 

 b) Damjuniorer  

  Inget att rapportera 

 

 20:8 Ungdom 
 a) P 16 år har haft föräldraträff, efterfrågar en större dialog med Hallbys 

  föräldrar. Behöver svetsas samman mer. 

  SM på hemma plan p 16 ansvarig arbetsgrupp för arrangemanget finns 

 

 b) F födda 13 -14 har haft möte med föräldrarna. Saknas  

  föräldraengagemang 

 

 c)  Halva mötet handlade om att at presentera för alla ungdomsledare 

  lagens arbetsuppgifter i samband med Hallbybollen. Mats, Annelie o 

  Maria hade förplanerat och fördelat arbetsuppgifterna. Beslutet blev att 

  de lag som hade samma ansvarsområden själva gjorde upp mer exakt 

  med tider och fyllde på med föräldrar till de olika uppdragen. De håller 

  sedan kontakten med Mats, Annelie och Maria så vi har klart att allt 

  fungerar. All planering ska vara helt klart till styrelsemötet i dec.

  

 

  

 

  

 



 20:9  Handbollsskola 
 Allt löper på enligt plan. Nya barn droppar in hela tiden. Tröjor är utdelade, saknades 

 några så de ska kompletteras. 

 

 20:10 Ledarvård 
 Maria och Annelie har en ambition att starta med att ta in synpunkter från ledarna om 

 önskemål av gemensamma aktiviteter. 

 

 20:11 Utbildning 
 Inga utbildningar aktuella nu mitt i säsong. 

 Lärgrupper  

 Ingalill passar på att informera alla ungdomsledarna om lärgrupperna och dess 

 funktion och vilket stöd föreningen kan dra nytta av. 

 Inrapportering en gång innan jul och en gång efter slutförd säsong i vår till RF SISU. 

 Ingalill och Marco ansvariga att få igång alla ungdomslag och rapportera in. 

§ 21 Organisationsutveckling 
Årshjulet är uppdaterat, men behöver fyllas på av alla, så alla aktiviteter kommer med så vi kan ha 

nytta av årshjulet. 

Allas uppdrag till nästa gång. 

§ 22 Avslutning 
Eftersom mötet var en kombination av styrelsesammanträde och dropin för ledare för 

informationsinhämtning om Hallbybollen, så blev mötet avslutat i samma andra, dvs med lite mer 

dropout. 

Nästa möte 13 dec i Idrottshuset kl.18.00 

 

 

 

 

Ingalill Hafström   Mats Berggren 

sekreterare    ordförande 


